
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1367
Når ministeren i svar nr. 1198 er af den opfattelse, at det giver god mening, at
Sydtrafiks område er inddelt i tre takstområder, da bedes ministeren redegøre
for, hvorfor dette så ikke gør sig gældende i de andre trafikselskabers områ-
der (bortset fra Movias).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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